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Commissieoverzicht Redactioneel

Lieve Veefokkers,

Van harte welkom in deze nieuwe editie van de koeieletters! Inmiddels 
vallen de bladeren van de bomen en is het einde van het jaar alweer in 
zicht. De kamer is weer als vanouds vol, met hier en daar wat 
nieuwe gezichten. In deze editie vind je een kleine sfeerimpressie van 
de introductie van de nieuwe eerstejaars en kom je alles te weten over 
de nieuwe bestuursleden. Verder lees je natuurlijk alles over de BiLE 
naar Flevoland afgelopen juni en kom je erachter welke activiteiten er 
in de zomer georganiseerd werden. Naast het voorstelrondje van het 
nieuwe bestuur kom je in deze editie ook alles te weten over de nog 
overgebleven single leden van de redactiecommissie in de Veefokker 
Zoekt en kun je weer heerlijk puzzelen! Monique vertelt over de 
landelijke competitie voor RVB’en voor universiteiten en de lustrum-
commissie vertelt in het kort over het lustrum “Kippenvel” wat in 
februari plaats zal vinden. Ook nu geldt weer: pak er wat lekkers bij, 
brouw voor jezelf een heerlijke Caibieriña en geniet van onze laatste 
editie van de Koeieletters! 

Liefs, en veel leesplezier toegewenst, 
Namens de redactiecommissie, 
Linda Vreeswijk 
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Voorzitterswoord

Ha lieve veefokkers,

We zijn alweer aangekomen bij onze laatste Koeieletters en wat is er de 
afgelopen tijd veel gebeurd en veel veranderd. Waar voor de serieuze master-
studenten in de zomer altijd een plekje op de bank vrij was moeten ze 
ondertussen maar weer hopen dat niet alle stoelen bezet zijn.
Ook zijn we op BiLE geweest, hebben we een zomerstrijders WOB met een 
varken aan het spit gehad en we hebben de eerstejaars weer welkom geheten. 
Via het geboortekanaal en een foto met Saartje zo de stal in om koeien te leren 
keuren! Ondertussen zijn er ook nog vele lezingen, excursies en borrels geweest 
en was het symposium een daverend succes.
Heb je nou iets van dit alles gemist? Niet getreurd, ook deze keer kun je het 
allemaal teruglezen in deze prachtige editie van de Koeieletters! En ben je nog 
niet zo bekend met de nieuwe zes toppers die volgend jaar voor jullie klaar 
staan? Ook zij stellen zich voor!

Dan rest mij verder niks anders dan jullie voor de laatste keer veel leesplezier 
te wensen en zie ik jullie hopelijk allemaal nog een keer in de kamer onder het 
genot van een goede bak koffi  e!

Met VEEterinaire groet,

Kasper Wetterauw
h.t. Voorzitter



Voorzitterswoord

Kernpraktijken Rundvee (KPR) 
Een vereniging van 15 rundveeprakti jken door heel Nederland 

 
In deze praktijken werken 115 geborgde 
rundveedierenartsen samen met de 
veehouders aan de diergezondheid en 
het dierenwelzijn van het rundvee. 
 
Binnen KPR is er volop ruimte voor groei en 
ontwikkeling en staan werkplezier, 
ondernemerschap en het  
delen van kennis en kunde  
hoog in het vaandel. 

 

Ben je nieuwsgierig naar de aangesloten praktijken? 
Neem een kijkje op: www.kprundvee.com 
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Dierennieuws 

Bij de dieren is weer genoeg gebeurd! 
Koe 33 komt steeds dichterbij haar 
afk alf moment en is 29 september 
droog gezet. Wie weet heeft ze tegen 
het uitkomen van deze editie van de 
Koeieletters al een prachtig kalf op de 
wereld gezet en is de winnaar van de 
“polpot” bekend! Zo niet, dan hebben 
we natuurlijk altijd nog Saartje, die 
vrolijk als altijd, op de foto is gegaan 
met alle mentorgroepjes. Tevens zal 
ze inmiddels geïnsemineerd zijn met 
het sperma van de stier Joop van Bov-
endijk, hopende op weer een mooie 
rode Groninger Blaarkop.
Dan hebben wij nog meer leuk koeien-
nieuws, namelijk over Yvon’s Froukje. 
Ook zij heeft weer een kalf op de 
wereld gezet. Aangezien zij bij Bart 
Bokkers in de koppel loopt met een 
Lakenvelder stier is het een heuse 
Blakenvelder geworden! Dit dotje 
heet Oreo en heeft op de poten na de 
perfecte aftekening.

Bij de schapen doet Timotheus ook 
weer fl ink zijn best om ons een vol-
gende generatie verenigingsschapen 
te bezorgen. Hij is fl ink gegroeid sinds 
vorig jaar en heeft echt de bouw van 
een Zwartbles schaap gekregen. Deze 
genen heeft hij inmiddels gepoogd door 
te geven aan Cato, Sterre en Fabiënne. 
De tijd zal leren hoe goed dit gelukt is.

De verenigingsvarkens moeten nu 
vooral goed groeien. Dirkje is natuurlijk 
op een gewicht van 29 kg aan het spit 
beland en zijn zusjes doen behoorli-
jk hun best om hiervoor te zwaar te 
worden, zodat zij niet meer hetzelfde 
lot kunnen ondergaan. Met hun vijf 
maten uit een andere toom zijn ze fl ink 
aan het ravotten in hun hok. Tevens zijn 
ze erg nieuwsgierig, dus loop vooral een 
keer langs en geef ze een aai over de 
bol.

Door: Kasper Wetterauw
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Casuïstiekuurtje 

Casuïstiekuurtje 
klauwproblemen 

Afgelopen woensdag 29 juni was 
het weer zo ver, een 
casuistiekuurtje! Dit keer onder 
leiding van Jochem Geurts, een 
jonge dierenarts met een passie 
voor klauwen. Jochem ‘nam ons 
mee’ op bedrijfsbezoek naar een 
boer met 50 koeien waarvan 
verschillende dieren, 
voornamelijk vaarzen, kreupel 
en op de tenen liepen. Het eerste 
wat moest gebeuren was vrij 
duidelijk; de betreff ende koe 
moest in een klauwbekapbox om 
de klauw te bekijken. Er was een 
grote roze plek te zien op het 
balgebied, wat een korte DDx op 
leverde; dit moest Mortellaro zijn. 
We hebben de koe bekapt en de 
de klauw ingepakt, en besproken 
hoe nu verder. Bij Mortellaro is 
het belangrijk de koeien in het 
chronische stadium te houden (of 
het natuurlijk te voorkomen) en 
daarom is een goede 
bedrijfsaanpak belangrijk. Voor-
namelijk overbelasting en 
hygiene staan hoog in het 
vaandel. 

Met het hoofdprobleem 
overbelasting is het belangrijk 
dat de koeien graag en makkelijk 
kunnen gaan liggen in de boxen. 
Zo is er minder belasting over de 
dag en is er door het lange staan 
geen verstoring van de bloed-
vaten. Ook voetenbaden zijn een 
goed preventief hulp-
middel. Naast Mortellaro 
kwamen ook andere klauw-
problemen en interessante 
casussen die Jochem in de 
praktijk tegen is gekomen aan 
bod; zoals een kalf met 5 poten, 
een zoolzweer en een 
(gedeeltelijke) klauwamputatie 
voor het behandelen van teen-
puntnecrose. Na de lezing was er 
nog tijd om vragen te stellen en 
na te discussiëren. Kortom, een 
interessante avond waar we weer 
veel geleerd hebben!

Door: Britt Beukeboom
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Aftreedrede voorzitter

Geachte honorairleden,
Geachte medebestuursleden,
Geachte f.t. bestuursleden,
Geachte leden der Veterinaire Vee 
Fokkers Club “De Uithof”,

Wat hebben wij een mooi jaar 
gehad. In het begin waren er nog 
corona maatregelen, maar toen 
deze versoepeld werden en er weer 
mondjesmaat activiteiten georga- 
niseerd konden worden, wilde ieder-
een gelijk met volle vaars vooruit. 
Ik denk aan een geweldige commis-
sieborrel, goed bezochte excursies, 
lezingen en een BiLE waarvan de 
inschrijvingen zo vol zaten. Helaas 
kwam Corona toen weer om de hoek 
kijken, moest de BiLE verplaatst 
worden en de vereniging weer over 
op online activiteiten. Gelukkig hield 
dit niet lang aan en mocht na enkele 
maanden de kamer weer open! Er 
kon weer worden gelanterfanterd op 
de bank en koffi  e worden gescoord. 
Niet zelden zaten wij te werken in 
het bestuurshok terwijl de heerlijke 
geur van verbrande tosti voorbij 
kwam drijven. Waar dit in het begin 
vooral te wijten was aan een oudere-
jaars die het net te gezellig vond 
om op zijn versnapering te letten, 

wisten naar verloop van tijd ook 
steeds meer eerste- en tweedejaars, 
die door Corona nog nooit in de 
kamer waren geweest, de weg door 
de rode deur te vinden.

Voor ons werden dit de mooiste 
maanden uit het jaar, maar was het 
ook fl ink wennen. Activiteiten waar 
we zelf nog nooit fysiek bij waren 
geweest werden op poten gezet. Op 
de beurs stonden veel interessante 
bedrijven en de BLE ging einde-     
lijk weer door! Voor de universiteit 
was het ook zoeken: Tot hoe laat 
duren lezingen? In welke zaaltjes 
mag dit? Mogen studievereni-      
gingen überhaupt na sluitingstijd 
iets organiseren? Dit resulteerde in 
menig casuïstiekuurtje in de Veefok-
kerskamer. Het bleek een leuke 
ruimte voor een kleinere lezing of 
Veterinair Café en door de televisie 
prima geschikt voor een presentatie. 
Bovendien stond het bier er koud, 
was de koffi  e en thee altijd dichtbij, 
kon je er relaxed zitten en maakte 
de vele decoratie het geheel erg 
sfeervol. Vervolgens mochten we de 
eerstejaar verwelkomen bij dierge-
neeskunde!  Bij hun koffi  epauze zat 
de kamer als vanouds stampvol
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en tijdens het eerstejaars rund-
veebeoordelen waren er veel        
enthousiaste mensen, die nader-
hand de kamer ook steeds vaker 
wisten te vinden. Dit resulteerde 
dan ook in een haast volle col-
legezaal tijdens het symposium! 

Dit enthousiasme zet zich komend 
jaar ongetwijfeld voort. Ellen, Bart, 
Rianne, Siem, Mark en Puck, heel 
veel plezier. Jullie gaan er vast en 
zeker een fantastisch jaar van ma-
ken, daarin ongetwijfeld gesterkt 
door de lustrumcommissie en het 
mooie feest wat zij neer gaan zet-
ten. Geniet ervan!

Dan rest mij niets anders dan onze 
commissieleden, vrijwilligers, 
honorairleden, donateurs, commis-
sarissen, vrienden, vriendinnen en 
iedereen die onze vereniging een 
warm hart toedraagt te bedanken 
voor hun inzet het afgelopen jaar. 
Uiteraard wil ik in het bijzonder 
deze vijf toppers naast mij bedank-
en. Dirk, Carmen, Fokke, Lieke en 
Maaike ik ben ontzettend trots op 
jullie. Wat hebben we het mooi 
gehad! Met Volle Vaars Vooruit, de 
toekomst tegemoet!

Een veterinair, een veterinair, 
Een Veefokker, een Veefokker

Kasper Wetterauw
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Voorstellen nieuw bestuur

Dag lieve Veefokkers,
Mijn naam is Ellen van Soest. Ik ben 23 jaar jong en 
ik kom uit het altijd gezellige Harmelen. Hier woon 
ik op een melkveebedrijf met zo’n 80 melkkoeien, 
voornamelijk Fleckvieh en een enkele verdwaal-
de Holstein/MRIJ, die worden gemolken in twee 
melkrobots. Van kleins af aan ben ik tussen de     
koeien thuis te vinden. Ik weet dan ook altijd van 
elke koe de naam, lactatienummer en lactatiesta- 
dium uit mijn hoofd. Al sinds ik kan praten zeg ik dat 
ik veearts wil worden. Na het halen van mijn havo- 
en een vwo-diploma heb ik in 2018 meegedaan aan 
de selectie. Ik was dan ook helemaal in de wolken 
toen ik toegelaten werd voor de leukste studie die 
er is. Afgelopen mei ben ik als laatste groep gestart 
met de oude LH-master. Komend jaar zal ik de   
functie van voorzitter op mij 
nemen en daar heb ik 
ongelofelijk veel zin in. 
Tot snel!

Beste Veefokker,
Ik ben Siem Ketelaars, 22 jaar, uit de altijd platte 
Flevopolder. Waar mijn ouders in Dronten een 
melkveebedrijf hebben van ongeveer 130 melkkoe-
ien. Toen ik op de basisschool zat heb ik ooit ‘mee-
geholpen’ met een lebmaagdislocatie operatie en 
toen dacht ik ‘dit wil ik ook later doen’. Echter op 
de middelbare school verwaterde de interesse voor 
melkvee en diergeneeskunde een beetje. Gelukkig 
heb ik in mijn laatste jaar van de middelbare toch 
een kijkje genomen op de faculteit. Zodoende ben 
ik vier jaar geleden begonnen met diergeneeskunde 
en bij de Veefokkers. Ondertussen zit ik alweer een 
klein jaar in de master landbouwhuisdieren. Ook 
zal ik dit jaar druk zijn als penningmeester van onze 
prachtige vereniging. Ik heb er ontzettend veel zin 
in en hoop jullie allemaal te zien in de kamer en/of 
bij één van onze activiteiten!
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Hallo lieve veefokkers!
Ik ben Puck, 20 jaartjes jong en afk omstig uit Nij- 
kerk. Waar dat bij de Veefokkers eerder een uitzon-
dering is, kom ik helaas niet van een bedrijf. Toch 
ben ik van kinds af aan al gek op alles wat te maken 
heeft met landbouwhuisdieren (vooral de “lam-
mies” waren favoriet). Het is altijd al mijn grote 
droom geweest om dierenarts te worden. Onder-
tussen ben ik alweer bezig met het derde jaar van 
de bachelor en dus een aardig eindje op weg om 
van deze droom werkelijkheid te maken! 
Ik kijk er ontzettend naar uit om aankomend jaar 
de rol van lid-PR op me te mogen nemen en mijn 
creativiteit en lichtelijk perfectionisme te kunnen 
gebruiken om iedereen op de hoogte te houden 
van het reilen en zeilen binnen de vereniging. We 
gaan vol enthousiasme aan de slag om er een 
prachtig jaar van te maken! Hopelijk zie ik jullie al-
lemaal snel een keertje in de kamer voor een lekker 
bakje koffi  e en een praatje!

Beste Veefokkers,
Ik ben Mark de Rooij, 20 jaar oud en woon in 
Abcoude, een dorpje net onder Amsterdam. We 
hebben thuis 200 melkkoeien en als ik tijd over 
heb, help ik ook graag mee op de boerderij. Hier 
is ook mijn passie voor dieren ontstaan. Later zou 
ik dan ook graag het bedrijf willen overnemen 
en veearts worden. Maar eerst nog genieten van 
deze prachtige studie, ik zit alweer in het 3e jaar.  
Komend jaar zal ik de functie van vice-penning-
meester op mij nemen, en mij dus bezig houden 
met de sponsoring. Daarnaast ben ik ook sportief 
en doe ik 3x in de week korfb al in Maarssen. Ik heb 
er heel veel zin in en hoop jullie allemaal snel in de 
kamer te zien!
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Voorstellen nieuw bestuur

Beste Veefokkers,
Ik ben Bart Veld, 19 jaar en geboren en getogen 
in het altijd zonnige zuiden. In de parel van Bra-
bant, Herpen. Ondanks dat ik thuis niet van een 
boerderij kom, ben ik wel tussen de dieren op-
gegroeid. Hierdoor wist ik al van kleins af aan, ik 
wil dierenarts worden! Echter wist ik niet helemaal 
met welke dieren ik wilde werken.Gelukkig heb 
ik vorig jaar, door fanatieke mentorouders en het 
eerstejaars RVB’en, kennis mogen maken met de 
Veefokkers. Op die manier ben ik stiekem verliefd 
geraakt op deze mooie sector.
Komend jaar mag ik tijdens mijn tweede bachelor-
jaar de functie van vice-voorzitter bekleden. Ik ga 
hard aan de slag om de kamer te verzorgen, zodat 
jullie er altijd een bakkie kunnen komen doen. Ik 
zie jullie hopelijk snel in de kamer verschijnen!

Lieve Veefokkers,
Ik ben Rianne, 19 jaar oud en ik kom uit Linscho-
ten. Hier ben ik opgegroeid op een melkveebedrijf 
waar meer over te lezen is in de rubriek Boe-     
renbloed. Op dit bedrijf is mijn passie voor land-    
bouwhuisdieren ontstaan. Na wat keren meelopen 
met de dierenarts wist ik zeker dat ik dit ook wilde. 
Ik was daarom ook erg blij dat ik vorig jaar direct 
na mijn VWO mocht beginnen met deze prachtige 
studie. Naast dieren hou ik ook erg van sport waar-
bij vooral polsstokverspringen toch wel bovenaan 
staat. Naast mijn tweede jaar van de bachelor heb 
ik dit jaar de eer om als Secretaris deel te nemen 
aan het bestuur en jullie dus allemaal te vervelen 
met kerstkaartjes, geboortekaartjes en nog veel 
meer. Ik kijk er naar uit  jullie dit jaar (beter) leren 
kennen onder het genot van een bakje koffi  e of 
een biertje!
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Zomerstrijders WOB

8 Augustus was het dan zo ver, de 
zomerstrijders WOB! Voor alle mensen 
die in de vakantie door moesten of 
voor iedereen die de gezelligheid van 
Utrecht had gemist en ook graag even 
kwam buurten. Dit jaar met Dirkje, ons 
eigen verenigingsvarken, aan het spit! 
29 kilootjes zwaar.
Uiteraard liep alles volledig volgens 
planning en hing het varken er ruim op 
tijd aan. Omdat zo’n dingetje schijn-
baar 4 tot 8 uur boven de 
kolen moet hangen en we hem niet 
alleen konden laten, heeft hij tijdens 
het garen de nodige lieve woordjes 
gehoord, 

waardoor het vlees uiteraard extra 
lekker smaakte. Om 18:00 was het dan 
zover en kon het mes erin, werden de 
biertjes erbij gepakt en de salades, 
broodjes en andere versnaperingen 
opgeschept. Tot een uurtje of twaalf 
kon van dit lekkers genoten worden 
en uiteraard werd er kaartje gebla-
zen. Wat tot sommige hun vreugd en 
ander hun verdriet (vooral toen het 
opgeruimd moest worden) resulteerde 
in de nodige winnaars.
Al met al een geslaagde avond!

Door: Kasper Wetterauw 
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Rantsoen

Carmens Caibieriña

Benodigdheden: 
(riet)suiker
Limoenen
IJsblokjes
Muddler (de achterkant van een 
mes werkt ook wel)
Cachaça rum
Bier

Instructies:
1. Pak een mooi glas
2. Snij de limoen in partjes
3. Vul het glas met 3 partjes limoen   
    en 2 theelepels rietsuiker
4. “Muddle” (lees “stamp”) de  
       limoen en suiker
5. Vul het ijs met glas, wees hier  
    niet te zuinig mee
6. Giet een shotje cachaça rum in  
     het glas
7. Top het glas af met een klokje
8. Even roeren
9. Voor de echte fi jnproever;   
   garneer het glas met een limoen          
   partje

Brouwen met Brauers



Rantsoen

Advertentie Zorgaccountants 
hele pagina

 

  
 

Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, specialist, 

tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt landelijk vanuit 

3 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. Persoonlijke aandacht en 

financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. Natuurlijk gaat het daarbij om 

accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die van belang zijn voor uw 

praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

 
Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar ook 

in bijzondere situaties. Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de  minder 

alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, terugtreden/pensionering en 

zelfs conflicten. 

 
Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 

ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800. www.dezorgaccountants.nl 

 

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 
 

 
Vestiging Arnhem 
Velperweg 79 

Vestiging Bilthoven 
Soestdijkseweg Zuid 179 

 Vestiging Groningen 
 Hereplein 6 

6824 HH Arnhem 3721 AB Bilthoven 9711 GA Groningen 
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Op de markt

Cameratoezicht verplicht in Spaanse slachthuizen
Om het naleven van dierenwelzijn te controleren moeten Spaanse slachterijen vid-
eobewaking instaleren, zo nu is opgenomen in de nieuwe paragraaf van de dieren-
welzijnswet. Spanje is het eerste land dat dit verplicht stelt. (26 augustus 2022)

Eieren (scharrel, bruin, M) per 100 stuks: €  11,22
Vleeskuikens (per kg):     € 1,21 - € 1,23

Vogelgriep nog niet over
Ook deze zomer bleven er ondanks de droogte en warmte nog steeds 
bedrijven besmet raken met het AI virus. Aan het begin van de zomer 
leek het even minder te worden met de vogelgriep, en was zelfs in en-
kele gebieden de ophokplicht opgeheven. Toch blijven er wekelijks weer 
besmettingen bijkomen verspreid over het gehele land. De sector vreest 
dat dit alleen maar toe zal nemen als de vogeltrek weer begint.

Melkprijs (per 100kg)
Aware gangbaar:    € 60,34
Aware biologisch:    € 61,36
FrieslandCampina gangbaar:   € 62,25
FrieslandCampina biologisch:   € 65,50
DOC:      € 65,63

Fosfaatrechten: 
€175,00 per kilo
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Op de markt

Slachtschapen en lammeren
Rammen boven 25kg:   €165
Ooien boven 20 kg:   € 125
Slachtschaap 1e kwaliteit:  €140 - €152,50

Slachthuizen hebben moeite met desinfectie veevervoermiddelen
In het begin 2021 zijn fors meer waarschuwingen en boetes uitgedeeld, 
omdat slachthuizen moeite hadden met het op orde krijgen van de 
concentratie van desinfectiemiddelen. Dit leek te werken, want in het 
tweede halfj aar van 2021 kwamen er bijna geen overtredingen meer 
voor. (19 sept 2022)

Minister van Landbouw treedt af
Volgens Staghouwer zelf hebben boeren en vissers zekerheid nodig, en vind 
hij zichzelf niet de juiste persoon als minister om leiding te geven over de 
opgaven die nu bij het ministerie liggen. Ondanks de twijfels afgelopen jaar 
kwam het opstappen onverwacht. Eerder die dag maakte Staghouwer nog 
bekent dat er een conceptafspraak was met Brussel over de derogatie. Totdat 
er een nieuwe minister wordt gevonden neemt Carola Schouten zijn taken 
over. (5 sept 2022)

Boerenprotesten
Het zal niemand de afgelopen tijd ontgaan zijn. De zomer was vol boerenprotesten 
in het hele land. Van de landelijke actiedag in Stroe, tot snelwegblokkades. Alles 
werd uit de kast getrokken om ook op een vreedzame manier te protesteren. Nog 
steeds domineren op vele plekken in het land de ondersteboven hangende vlaggen 
en ziet men bij menig auto een boerenzakdoek hangen. Helaas hebben de acties tot 
nu toe niks opgeleverd, en over de tijd van de zomer zijn er ruim honderd mensen 
opgepakt en ruim duizend bekeuringen uitgedeeld.

Op de markt
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Vleesvarkens (per kg)
Compaxo:   €1,81
Nord West:   €1,91
Van Rooi Meat:   €1,82
Vion:    €1,89

Slachtprijzen varkens (kg)

Aanpak van slingerziekte helpt ook tegen streptokokken
Bij gespeende biggen worden al kort na geboorte besmet met 
streptokokken als deze op de tonsillen van de zeugen zitten 
en deze via speeksel verspreiden. Wat lijkt te helpen is vacci-
neren tegen slingerziekte. Bij een bedrijf daalde na gebruik 
van de vaccinatie het antibioticagebruik van 77 naar 27 pro-
cent. (15 sept 2022)

Franse stieren 3 weken op zee
Door mislukte export met Algerije verblijven zo’n 800 stieren uit Frankrijk nu al 3 wek-
en op een boot. De gezondheidsdocumenten zijn volgens de autoriteiten niet op orde, 
waardoor de haven van Algiers de boot niet toelaat. Waarschijnlijk worden alle dieren 
afgemaakt. Vorig jaar was er in Spanje een soortgelijke situatie, waar ook alle dieren 
werden afgemaakt door gezondheidsdocumenten die niet voldeden. Frankrijk heeft 
aangegeven om de zeetransporten niet te verbieden, maar ziet wel problemen in de 
toekomst door de aangescherpte regels vanuit de EU over diertransport. (24 sept 2022)
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Casuïstiekuurtje alpacacastratie

Op 23 juni 2022 gaf Rianne Klerx van 
dierenartsen Midden Brabant een 
ontzettend leuk casuïstiek uurtje over de 
castratie van een alpaca en een navel-
breuk van een kalfj e. Rianne is 5 jaar af-
gestudeerd en in 2013 bestuur geweest 
van de v.v.f.c. Haar passies in het werk 
zijn het individuele dier, chirurgie, 
klauwen & alle rariteiten! In de eerste 
casus bespraken we een 2 weken oud 
kalf met een zwelling aan de navel. Na de 
anamnese en het doen van het algemeen 
onderzoek moesten we even verder 
denken, wat nu? Nou voel even aan die 
navel. Hoe groot is het? Wat zal de in-
houd zijn? En twijfel je, pak dan de echo. 
Die heb je vaak wel in de bus liggen. Op 
de DDX staan niet infectieuze dingen 
zoals een hematoom, een urachus cyste, 
een persisterende urachus en een hernia 
umbilicalis. Bij infectieuze dingen kan 
het eigenlijk alle betrokken structuren 
betreff en en dat kan dieper gaan dan je 
denkt! Immers loopt het overblijfsel van 
de a. umbilicalis naar de lever en dat van 
de vena umbilicalis naar de blaas. Bij een 
klein defect kan je eerst proberen de 
inhoud terug te duwen, in de gaten 
houden en van zichzelf laten genezen. 
Lukt dit niet, of is het te groot dan wordt 
er gehecht. In dit geval werd na openen 
van de huid de breuk naar binnen 
geduwd en het kalf gehecht d.m.v. 
matrashechtingen en een feston-
hechting. 

De tweede casus ging over een jaarling 
alpaca hengst die nogal onrust 
veroorzaakte in de groep en anderen 
besprong. I.v.m. het uitgroeien van de 
alpaca kan je deze het best castreren 
tussen de 12 en 18 maanden. Maar hoe 
doe je dat? Een alpaca is namelijk geen 
koe of een schaap, maar een kameel-
achtige. Ze hebben een trager 
metabolisme waardoor je ongeveer 
30% meer antibiotica en pijnstilling 
nodig hebt dan bij een koe. Alvorens te 
beginnen doe je eerst een pre-
anesthetisch onderzoek. Dit is erg 
belangrijk omdat er bij alpaca’s nogal 
eens hartruizen voorkomen. 
Vervolgens kan je het beste met 
xylazine, ketamine en buterphenol de 
alpaca onder anesthesie brengen via 
intraveneuze injectie. Tevens pas je een 
lokale verdoving toe bij de testes en 
geef je het dier wat pijnstilling. 
Vervolgens kan je de castratie bedekt 
of half bedekt uitvoeren. De testes zit-
ten vrij caudaal. Om besmeuring vanuit 
de anus te voorkomen kan je ze wat 
opduwen en ventraal een snede maken 
waarbij je uit moet kijken niet de penis 
te raken! De zaadstreng crushen, af-
binden en doorhalen en meneer is ruin. 
Tot slot nog gezellig na geborreld en 
gesproken over het alpaca boekje wat 
ze aan het schrijven is. Ik ben benieuwd 
wanneer het uitkomt!

Door: Monique de Ruiter
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Veterinair café 

“Hoe vind ik een baan die bij  
        me past”
Woensdag 8 juni 2022 was er weer 
een veterinair café in de kamer met 
drie sprekers die vertelden over 
hun ervaringen in de praktijk en 
hoe zij tot hun uiteindelijke keuze 
zijn gekomen om te werken als 
kippen-, varkens- of 
gecombineerde paarden- en 
melkveearts. De sprekers (Marco 
van Doorn, Marly van Heesbergen 
en Gijs Hofstraat) vertelden ons dat 
het bij het vinden van de baan die 
bij jou past niet alleen gaat om de 
sector, maar ook de collega’s en de 
omgeving waar je werkt. Dan is de 
vraag: “Wie ben ik en wat wil ik?” 
Wil je graag bij vrienden en familie 
in de buurt of 

juist een hele nieuwe omgeving 
en wil je in de business bedrijven 
of liever kleinere familie bedrijfj es. 
Het is natuurlijk een lastige keuze 
waar je voor staat, want 
uiteindelijk wil je niet elke paar jaar 
een nieuwe baan zoeken. Eén van 
de gegeven tips was om binnen 1 
minuut je toekomst uit te spreken 
zonder na te denken. Natuurlijk is 
dit niet voor iedereen zo makkelijk, 
zo zei Stijn: “ Dat heb ik al een paar 
keer geprobeerd, maar er komt 
elke keer iets anders uit.” Maar het 
is een begin.

Door: Joukje Hoekstra 
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Veterinair café Klauwbekapweekend 

In het weekend van 10 en 11 
september zijn wij naar de 
mooie Kamperzeedijk af-
gereisd. We vertrokken om kwart 
voor acht vanaf de Yalelaan. Na 
aankomst op het bedrijf van 
familie Van der Wal kwam ook 
al gauw Jochem Geurts aan, die 
ons dit weekend zou begeleiden. 
Na het opzetten van de bekap 
box, zijn we de dag gestart met 
een kopje koffi  e. Tijdens de koffi  e 
hebben we een stukje theorie over 
het klauw bekappen gekregen, 
waarna we vol enthousiasme aan 
het bekappen konden beginnen. 
De boer had een lijstje voor ons 
gemaakt met (kreupele) 
koeien die we konden bekappen. 
Bij de eerste koe gingen we wat 
aarzelend van start, maar na wat 
hulp van Jochem en Enjo had 
iedereen al gauw de smaak te 
pakken. Tijdens de lunch hebben 
we wat meer informatie gekregen 
over de bedrijfsvoering op deze 
melkveehouderij. Rond een uur 
of vijf werden we verwacht bij 
een boer een paar honderd meter 
verderop waar wij ook een kijkje in 
de stallen mochten nemen.

Nadat we dit prachtige bedrijf 
hadden bekeken gingen we weer 
terug voor een hapje eten en een 
biertje. De volgende dag ging al 
vroeg de wekker, zodat we de hele 
zondag goed mee konden 
pakken. Het bekappen ging 
iedereen steeds beter af en zo 
konden we een behoorlijk aantal 
koeien bekappen. Rond een uur of 
vier zijn we gestopt en hebben we 
alles opgeruimd en schoon-
gemaakt. Onder het genot van 
een bakje koffi  e hebben we 
Jochem en de boer bedankt, 
waarna we weer richting Utrecht 
zijn gereden. Het was een 
dondersmooi klauwbekap-
weekend!

Door: Sjoerdtje Venema 
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Het 7e lustrum der V.V.F.C. “De Uithof”

Over een half jaar is het dan zo ver, onze 
mooie vereniging bestaat 35 jaar! Dat moet 
natuurlijk goed gevierd worden, dus is de 
Lustrumcommissie al ruim een jaar bezig 
met het organiseren van een fantastische 
week. 7 t/m 11 februari 2023 staat geheel 
in het teken van het 7e lustrum der V.V.F.C. 
“De Uithof” “Kippenvel”! 
Natuurlijk is deze week ook bedoeld voor 
alle eerstejaars die dit jaar zijn begonnen op 
deze fantastische studie. We stellen jullie 
graag op de hoogte van het pro-
gramma voor deze week! Op dinsdag 7 
februari wordt het lustrum op een onver-
getelijke wijze geopend, gevolgd door een 
receptie en openingsfeest. Op de woensdag 
wordt er een geheel nieuwe activiteit 
georganiseerd, namelijk de BoerVeearts-
Dag. Hierbij komen boeren en veeartsen uit 
het hele land naar de faculteit om samen 
met studenten verschillende lezingen en 
workshops te kunnen volgen. ’s Avonds 
wordt er weer lekker gedanst op het thema-
feest. Donderdag gaan we op Solexcursie. 
Met een groep Veefokkers gaan we touren 
langs verschillende stops en die avond 
sluiten we af met een gezellige activiteit. 
Vrijdag is het helaas al weer de laatste dag, 
maar niet zomaar eentje. Overdag wordt er 
gestreden tussen verschillende teams met 
een sportieve activiteit en een spectaculair 
einde. ’s Avonds gaan nog een laatste keer 
de voetjes van de vloer tijdens het eind-
feest! Zaterdag sluiten we af met een 
honobrunch voor genodigden. Tot het zo 

ver is, zullen er nog diverse pre-lustrum-
activiteiten georganiseerd worden, 
informatie hierover en alles omtrent 
kaartverkoop e.d. zullen we op onze 
Instagram (@7eluco.vvfc) en Facebook 
(7e lustrum de VVFC “De Uithof”) delen :)
Een lustrum organiseren kunnen en willen 
wij niet doen zonder jullie hulp, daarom 
zijn onze acht subcommissies sinds april al 
druk bezig met het organiseren van deze 
verschillende activiteiten. Maar ook in 
de lustrumweek zelf kunnen we nog wat 
extra handjes gebruiken. Denk hierbij aan 
opbouwen, tapdiensten, parkeerwacht en 
de vele vrijwilligers die we nodig hebben 
op de BoerVeeartsDag. Heb je als eerste-
jaars de commissie inschrijvingen gemist 
maar wil je toch graag een handje helpen 
tijdens deze mooie week?  Had je het dit 
jaar te druk voor een commissie, maar wil 
je tijdens de lustrumweek wel graag een 
dagdeel je handen uit de mouwen steken? 
Geef je dan via de QR code of onze socials 
op als vrijwilliger! 
Gezelligheid gegarandeerd :)
Tot snel!



��

Het 7e lustrum der V.V.F.C. “De Uithof” De Slimste Veefokker

De pre-lustrumcommissie heeft de 
eerste activiteit georganiseerd, wat 
een fantastisch succes geworden is! 
Op 28 juni barstte de strijd los tussen 
ruim veertig Veefokkers, op weg naar 
de ere titel ‘De Slimste Veefokker’. In 
Bar Josefi en werden er verschillende 
teams gemaakt, waarmee zes 
verschillende rondes werden ge-
speeld. Onder het genot van genoeg 
chips en een biertje kwam de strijdlust 
in iedereen naar boven. 
Onze quizmasters Douwe en Annabel 
zorgden voor de nodige uitleg en Jette 
als onze eigen Maarten van Rossem 
had wat leuke funfacts bij de vragen 
om de aandacht erbij te houden. We 
trapten af met een verenigingsronde, 
welke tot onze verbazing belabberd 
werd gemaakt… Gelukkig wisten de 
kandidaten meer af van muziek, maar 
dat kwam waarschijnlijk ook door 
Douwes fantastische cover; ‘I lost my 
heart at the disco! It was 
probably when I looked into her eyes!’. 
De kleine technische probleempjes 
konden natuurlijk niet ontbreken, 
maar dit mocht de pret niet drukken. 
Na de pauze was het dankzij onze 
turbo nakijkers Anne, Monique, 
Kirsten en Wiep uit de commissie tijd 
voor een zenuwslopende tussenstand. 

Hierdoor stond iedereen weer op 
scherp en gingen we door met 
een aardrijkskunde ronde, maar 
niet voordat Appie alle internet-
gekkies van de derde ronde had 
geïmiteerd.  Hierna volgden nog 
twee rondes en na de einduitslag 
en het uitdelen van de troostprijs 
werd het winnende team ‘VeeFOK-
KEloos’ op de proef gesteld in de 
Agrarische Sector Ronde. Want 
wie heeft er meegelift op het 
succes van de anderen en wie is er 
daadwerkelijk de slimste? Na deze 
ronde ging de enige echte Boyd 
Gerrits er vandoor met de ere titel 
‘De Slimste Veefokker’! Nogmaals 
van harte gefeliciteerd Boyd!! Voor 
iedereen die erbij was en met name 
de commissie; bedankt voor de 
fantastische avond!

Door: Annabel Boomaerts
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Symposium

konden we weer vol energie de col-
legezaal in om de volgende lezingen 
te volgen.
Maria Groot en Anette van der Aa 
kwamen ons iets vertellen over de 
inzet van natuurlijke middelen in 
de veehouderij. Voor een veterinair 
natuurlijk een belangrijk onderwerp 
aangezien wij dagelijks te maken 
krijgen met medicatie zoals antibi-
otica en we het gebruik hiervan al 
drastisch proberen te verminderen. 
Als laatste kwam Henk Manting van 
De heus ons wat vertellen over de 
nabije toekomst van de houderijsys-
temen in de vleeskuikenhouderij, er 
zijn verschillende concepten waar elk 
jaar veel in veranderd. 
Het was dan ook een zeer inter-
essante dag waarin veel vragen 
zijn beantwoord en veel kennis is 
opgedaan, bedankt symposium 
commissie!

Het was zo ver, het symposium kon 
beginnen, met Erwin Hoogland als dag-
voorzitter begon het welkomstpraatje, 
‘De toekomst van de veearts’ was het 
thema waar we ons vandaag mee bezig 
zouden houden. De eerste spreker die 
zich waagde aan dit onderwerp was 
Ron Bergevoet. De kritische analyse 
over de veranderingen in de veehou-
derij zorgde voor veel discussie punten 
en vragen in het publiek, het was direct 
duidelijk dat dit onderwerp iedereen 
erg aansprak. Na de analyse vanaf de 
kant van de veehouderij werd het tijd 
om de veterinaire kant te bekijken. 
Jasper het Lam, Dimitry Verduyn en 
Arjan den Hertog kwamen wat vertel-
len over de verschillende werkvormen 
als dierenarts. Jasper werkt senior 
dierenarts bij Royal GD en als ZZP-er, 
Dimitry is eigenaar van DAP Oostland 
en Arjan werkt als Adviser en Cluster 
Clinical Director bij Evidensia. Het was 
dan ook interessant om de verschillen 
per werkvorm op een rijtje te zetten 
en de opties met elkaar te vergelijken. 
Als laatste voor het diner kwam Hipra 
ons wat vertellen over hun vaccinaties, 
hierbij werd specifi ek aandacht besteed 
aan UBAC. Een vaccinatie voor mastitis 
veroorzaakt door Streptococcus uberis, 
iets waar een ieder wel eens mee aan-
raking komt in onze sector.
Na een heerlijk culinair hoogstandje, 
namelijk stamppot met rookworst, 

Door: Mayke Timmerman
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Boerenbloed 

Hallo lieve veefokkers,

Deze editie van de Koeienletters 
ben ik de uitverkorene om een 
stukje te schrijven voor de rubriek 
Boerenbloed. Ik ben Rianne de 
Regt, 19 jaartjes jong en kom van 
een melkveebedrijf in Linschoten. 
Hier woon ik met mijn ouders, 
oudere broer en zus en een jonger 
broertje en zusje. Mijn vader melkt 
120 koeien en ook staan er 
ongeveer 70 stuks jongvee voor 
eigen opfok. Ik schrijf wel dat mijn 
vader melkt, maar eigenlijk doen 
de twee Lely A3’s dat sinds 2009. 
De veestapel bestaat voornamelijk 
uit Holstein Friesian koeien. Het 
doel is natuurlijk gezonde koeien 
in de stal die lekker lang mee gaan. 
In de stal hebben we twee lijnen 
koeien waar al meerdere 100.000 
kg melk koeien uit zijn geboren. 
1 van onze Dora’s was daarnaast 
ook TV-ster nadat ze in 2017 op 
het RTL journaal was nadat ze de 
100.000 kg melk had aangetikt. Dit 
in een reportage over de trend in 

Nederland dat melkkoeien steeds 
meer gaan geven. Het 
insemineren doet mijn vader zelf 
nadat met een onafh ankelijke 
fokadviseur per vaars gekeken is 
welke stier er het beste op past. 
Op deze manier proberen we elke 
generatie weer een beetje 
sterker, productiever en duur-
zamer te maken dan de generatie 
ervoor. Qua landwerk laten we na 
het overlijden van onze maaier het 
maaien en oprapen over aan de 
loonwerker en ook het mestrijden 
en mais hakselen besteden we uit. 
De meeste grond ligt rondom het 
bedrijf maar we hebben ook nog 
een buitenstuk grasland waar we 
balen van maken. De rest van het 
gras gaat op de kuil. 

Door: Rianne de Regt
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Het rantsoen van de koeien bestaat 
uit gras en mais van eigen land, 
aangevuld met krachtvoer als gerst 
en raap. Daarnaast staat in de stal 
nog een extra krachtvoerbox voor 
de echte toppers en valt er in de 
melkrobot ook nog brok te halen. 
Om het gras en de mais af te dekken 
gebruiken we regelmatig bietenpulp 
of citruspulp.

Vanwege het robotmelken heeft mijn 
vader ervoor gekozen de melk-
koeien op stal te houden. 
Droogstaande koeien en jongvee 
weiden we in de zomer wel, zoals op 
de foto ook te zien is. Naast koeien 
hebben we voor de hobby ook nog 
twee geiten die in de mestboek-
houding vermeld staan. Uiteraard zijn 
jullie van harte welkom om een 
keertje koeien (of geiten) te komen 
kijken.

Groetjes!

Boerenbloed 



“Ik was net op tijd voor de ULP vanochtend” 
- D.R. Wijnia

“Maar je sliep daar...”
- L. Klasen 

“Waar ligt Dublin eigenlijk? 
IJsland?” 

- W.A. Broekhuizen

“Hoeveel weegt dit konijn? 
Donder op man, ik ben toch geen 

weegschaal!”
- R.R. Vos

BoerenbabbelsBoerenbabbels

“Ik zit in de pluco, ik pik”
- P.V. van Maanen 

“Hij is wel dik, maar niet groot”
- S. Niewenhuis

BoerenbabbelsBoerenbabbelsBoerenbabbels



Boerenbabbels
“Waar zijn mijn ballen?”

- D.A. Bertelink

“Ik was even mijn worst aan het 
checken of hij er nog was” 

- A.J. van Vuuren

“Je moet hem een beetje 
knuffelen en dan met je hand erin gaan” 

- E.M. van Soest 

Boerenbabbels

“Jij zwiept mij helemaal goor jij goorlap!”
- P.N. Algra 

“Je moet gewoon lang genoeg je huig kie-
telen, dan komt het altijd goed”

- M.A. Heijdra 

“De Veefokkers hebben toch zo’n 
pandakoe?”
- C.A.J. Roos

“Dat is een blaarkop...”
- E.M. van Soest



*M. Al-Qaisi et al., Res. Vet. Sci., 129 (2020), pp. 74-81
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BiLE vrijdag

De weken voor de bile kreeg ik al 
regelmatig de vraag: ‘slapen we bij 
jou?’ Gelukkig kon ik me er met een 
slechte smoes meestal wel onderuit 
lullen. Vrijdag 10 juni was het dan 
zover, ik vertrok in de middag met 
een deel van de commissie richting 
thuis thuis om alles op te bouwen. 
Maar niet voordat we de auto’s 
geladen hadden, wat voortreff felijk 
ging. Toch Fret? 

Tussen 18 en 19 uur kwamen de 
meesten aan bij mij thuis en konden 
we eindelijk de buikjes vullen met 
pasta of nasi. Vervolgens gaf m’n 
pa een rondleiding over het bedrijf, 
waarin hij vertelde over het bedrijf 
en de geschiedenis van de  
Flevopolder. M’n pa zou m’n pa 
niet zijn als hij geen heel uitgebreid 
verhaald zal hebben. Dus na enige 
tijd wilden de meesten, op een paar 
geïnteresseerden na, gewoon lekker 
pilsen en feesten. Het feestje begon 
met wat spelletjes, als: een quiz, 
een muziekquiz, tekenen op de rug, 
fl essen omslaan met een panty op je 
kop, een teamhinkel race en 
uiteraard een botenrace. 

Toen bekend was dat team hond 
gewonnen had, konden we nog tot 
de late uurtjes genieten van lekkere 
klokjes. 

Commissie bedankt voor het 
mooie weekend!

Door: Siem Ketelaars 
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De zaterdag van de BiLE begon natuurlijk 
met een fi jn opstaan onder begeleiding 
van motiverende meezingers van meneer 
Gerrits. Gelukkig voor degenen die minder 
hebben met het vroege opstaan was er 
gelukkig voor een goede bak koffi  e en 
thee en een ontbijtje gezorgd. De boter-
hammetjes voor tussen de middag werden 
gesmeerd en onderweg waren we met 
ons wagenpark. Dit varieerde van de altijd 
aanwezige LH busjes tot een fl inke Pickup 
tot een C1 die bijna niet voor beide onder-
doet. De eerste stop was de Aeres Farms in 
Dronten. Na een korte introductie van het 
bedrijf zijn we in 2 groepen over het bedrijf 
gegaan en hebben gekeken bij de akker-
bouw, het Rattle ’n Hum pulling team met 
hun Dodge, de varkensstal, het 
pluimveebedrijf, de koeien en de paardjes. 
Bij de varkens waren bijvoorbeeld de 
Multifarrow kraambox interessant om te 
zien. Dit systeem met bewegende vloer 
zorgde ervoor er minder biggen onder de 
zeug komen. Klein aandachtspuntje was 
wel de ruimte die de gespeende biggen 
kregen. De koeien werden gehouden 
volgens twee systemen: het weidesysteem 
met focus op biologische bedrijfsvoering en 
maximaal weiden, en het reguliere systeem 
met focus op onderzoek. Na nog even bij de 
paardjes te hebben 
rondgeneusd, zijn we weer in de auto 
gedoken en naar de ‘Dag van het Schaap’. 
Voor de schapengekkies onder ons was 
er genoeg gelegenheid om hun hartje op 
te halen. Naast tientallen schapenrassen 
en schapenkeuringen waren er ook nog 
geitenkeuringen, waarbij de vaktermen als 
True Type en nog veel meer 

woorden waarvan we niet eens wisten dat 
ze bestonden, ons om de oren 
vlogen.  Verder waren er nog shows met 
de bordercollies en niet te missen, het 
NK schapenscheren. Het schapenscheren 
gebeurde met scheermachine én met de 
handschaar. Van zulke scheersnelheden 
kunnen de meeste fokkers wel dromen. 
Dachten we dat het nog niet warmer kon 
worden die dag, wisten enige meiden toch 
nog een paar jongens te strikken voor het 
boerendansen. En al deden ze dat niet, dan 
deden enkele meneertjes en mevrouwtjes 
Boerendansers dat gretig. Hekkesluiter van 
de excursies deze dag was het bezoek aan 
‘Jandlis Meat’, van Jack en Lisette Renken. 
Aanwezig was ook nog Dier-
gezondheidscentrum Boven Veluwe en 
Verbeterd Roodbont fokker Marnix 
Knetemann. Na een enthousiaste uitleg 
over het bedrijf en de uit de MRIJ 
afk omstige Verbeterd Roodbonte koetjes, 
kregen we van veearts Elena goed te 
begrijpen introductie over de partus bij 
runderen. Graag zien de eigenaren een 
veestapel die zelfafk alvend is en daarom 
doen ze mee met het project ‘Bewust 
Natuurlijk Luxe’, waarvan we nog een 
toelichting kregen over het meten van 
bekkenmaten. Dit alles is niet geschied 
met lege magen. Er was een bijzonder 
puike BBQ verzorgd, waarbij zelfs nog friet 
werd geserveerd, gehaald met de grijze 
muis waar toch soms geringschattend 
over geoordeeld wordt. Na een mooie dag 
met een nog mooier afsluitend feest in de 
schuur en voor sommigen op de graskuil, 
werd het dan toch zoetjesaan tijd om in de 
slaapzak te kruipen en het licht uit te doen.

BiLE zaterdag
Door: Wim Broekhuizen 
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BiLE zaterdag BiLE zondag
Door: Jette van Kooten

Na de ongeloofl ijk geslaagde verkleed-
avond zaterdag werden we zondag weer 
gewekt door de commis, gelukkig mocht-
en we redelijk uitslapen want het eerst 
bezoek stond gepland om 09.30. Nadat 
iedereen het ontbijt (inclusief vers ge-
bakken eieren) achter de kiezen had en de 
spullen ingepakt vertrokken we naar een 
veehouder met Jerseys, dit was een opval-
lende boerderij aangezien deze veehouder 
geen grond had en de koeien enorm veel 
krachtvoer gevoerd kregen. Als sceptische 
veefokkers rezen meteen 2 vragen op: Wat 
doen ze met de mest en hoe werkt dat 
voeren? Om met de eerste vraag te begin-
nen; de mest werd afgezet op akkerbou-
wland in de buurt. Wat het voer betreft; 
het krachtvoer (700 VEM) bestond uit veel 
ruwe celstof en werd onbeperkt verstrekt 
via een gleufb ak waar de koeien de brokjes 
uit moeten likken (zodat ze niet te snel te 
veel kunnen eten) en daarnaast kregen 
ze ruwvoer wat bijna hooi was. De koe-
ien schenen het erg goed te doen op dit 
rantsoen en ook de dierenarts vertelde dat 
er niet meer voer-gerelateerde problemen 
(zoals pensacidose) leken voor te komen 
op dit bedrijf dan op andere bedrijven. Na 
een lekker stukje jersey-kaas geproefd te 
hebben gingen we door naar een bedrijf 
met waterbuff els. Ook dit was een erg 
interessant bedrijf, gehouden op de oude 
proefb oerderij van Wageningen University. 
Bij aankomst was het eerste opvallende 
de Fendt 828 met dikke ladewagen, de 
jongens van de groep konden hun geluk 
niet op en Siem mocht zelfs een stukje 
meerijden, met een hoop jaloerse gezicht-
en als gevolg. Het was een snel groeiend 

bedrijf, waarbij de eerste waterbuff els 
een tijdje terug uit een natuurpark in 
Duitsland zijn gehaald. Om een of andere 
mysterieuze reden gebruikten de dieren 
de linker robot niet, maar de melk die uit 
de rechter robot kwam leverde een rollend 
jaargemiddelde van 1900 L met 10% vet en 
5% eiwit op, deze melk werd voornamelijk 
gebruikt voor kaas. De veehouder die we 
spraken was een echte ondernemer en 
durfde gewaagde beslissingen te nemen, 
zoals het laten weglopen van 8.000 euro 
aan melk om de vraag en daarmee de 
prijs op te schroeven, respect! De koeien 
moesten na afk alven direct gesynchroni-
seerd worden om de tussenkalftijd zo kort 
mogelijk te houden, want waterbuff els 
zijn niet echt persistent. Hoewel de stal 
oud was met stormschade en de dieren 
even moesten wennen leek het nu alle-
maal soepel te verlopen. De koeien waren 
een stuk schichtiger dan de koeien die wij 
normaal kennen, we mochten dan ook 
geen overschoentjes aan want dat zou ze 
te erg afschrikken.  Waar de waterbuff els 
wel van genoten was de tuinslangdouche, 
dit was tegen de jeuk die ze anders krijgen 
en ze heten natuurlijk niet voor niets ‘wa-
ter´buff els! Na de 2 bedrijfsbezoeken was 
het uiteraard tijd om te gaan zwemmen, 
dankzij het daadwerkelijke tropische weer 
in Nederland konden we naar een strandje 
in Almere i.p.v. een subtropisch zwem-
paradijs. Hier heeft iedereen heerlijk liggen 
zonnen, zwemmen en voetballen en aan 
het eind van de middag was het tijd om 
(met een korte tussenstop bij de mac) moe 
en voldaan terug naar het mooie Utrecht 
te rijden
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Eerstejaars RVB
Door: Rimmer Jansma

Ik ben Rimmer Jansma en nam deel 
aan het eerstejaars rundvee-
beoordelen op 20 September. Het 
is een activiteit van de Veefokkers, 
dus begon het traditioneel met 
een bakje koffi  e of thee. Na de 
koffi  e en thee hebben inspecteurs 
Frank Winter en Ard Gunnink van 
CRV ons precies verteld waar we 
op moesten letten bij het rund-
veebedoordelen. Dit deden ze aan 
de hand van twee prachtige 3e/4e 
kalfskoeien. Na deze uitleg wist, of 
dacht ten minste 
iedereen dat ze wisten hoe ze een 
koe moesten beoordelen op 
exterieur. Na deze uitleg 
mochten we zelf aan de slag en was 
de opdracht om 5 sjaarzen(vaarzen) 
te rangschikken opvolgorde van 1 
tot 5. Dit moesten we bij alle 
onderdelen van de koe doen: 
Frame, Type, Uier, Beenwerk en 
uiteindelijk algemeen voorkomen. 
Toen iedereen de sjaarzen had 
beoordeeld en de inspecteurs bij 
elk onderdeel vertelden welke vaars 
het best was, werd de tap geopend. 
Het was tijd om te borrelen en na te 
praten over deze prachtige koeien. 
Ik vond het zelf een hele leuke 
activiteit, iedereen deed heel fa-
natiek mee en de RVB 

commissie had een goed stel 
koeien uitgezocht. Ik kom zelf van 
een melkveebedrijf uit Friesland en 
heb van jongs af aan al een passie 
voor koeien en de fokkerij. Als klein 
jongetje ging ik altijd met mijn opa 
naar alle koeienkeuringen bij ons in 
de buurt en nu regel ik samen met 
mijn vader de fokkerij op ons 
bedrijf. Ik wist er al veel van, maar 
heb toch nog heel veel geleerd op 
deze leerzame en gezellige avond.  
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Eerstejaars RVB Introductiedag eerstejaars
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Innovatiebeurs 
Door: Danie van der Tuuk

Op 31 mei 2022 vond de 
Innovatiebeurs plaats. Zelf was ik 
nog nooit op een beurs geweest, 
dus ik had geen idee wat me te 
wachten stond. De middag 
begon met presentaties, waarin 8 
verschillende bedrijven hun 
innovaties aan ons presenteerden. 
Ik heb de Bachelor Animal Sciences 
gedaan in Wageningen dus voor 
mij waren deze presentaties een 
perfecte combi tussen Wageningen 
en Utrecht. Zo was er bijvoorbeeld 
een presentatie van de CRV over 
methaanreductie. Methaanreductie 
is natuurlijk een heel actueel onder-
werp en daarom wordt hier veel 
onderzoek naar gedaan en onder-
wijs over gegeven, onder andere op 
Wageningen University. Ook was 
er een presentatie over een nieuw 
vaccin tegen mastitis bij geiten, wat 
weer meer aansloot op het onder-
wijs in Utrecht. Redelijk richting het 
einde van de middag werd er nog 
een praatje gehouden door een 
meneer uit Friesland. Hij was super 
enthousiast aan het 
presenteren, maar als Brabander 
had ik bijzonder veel moeite met 
het verstaan van dit buitenlandse

accent! Na afl oop van de 
presentaties mochten wij allemaal 
genieten van een gratis diner. Op 
het menu stond stamppot en er 
was genoeg keuze om te pakken 
wat je lekker vindt. Er was zelfs 
gedacht aan een toetje, wat ik als 
toetjesmens natuurlijk helemaal 
geweldig vond! Na deze wel-
verdiende pauze (want laten we 
eerlijk zijn, je wordt best wel gaar 
van een hele middag luisteren) was 
het tijd om de beursvloer te 
betreden. Onder het genot van een 
biertje konden wij hier vragen 
stellen en praatjes maken, 
zowel met de bedrijven als met 
studiegenoten. Al met al was dit 
een zeer geslaagde dag. Mijn 
complimenten aan de organisatie!
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Innovatiebeurs Zomerstrijders RVB
Door: Nanet Rijlaarsdam 

Waar de bachelors en een deel van 
de masterstudenten lekker 
vakantie aan het houden waren, 
waren er ook nog een aantal 
zomerstrijders! Voor deze strijders 
was er een avondje rundvee-
beoordelen georganiseerd. 
Fietsend met zijn allen, op zoek 
naar mooie koeien in de Bilt! 
Aangekomen hadden we het geluk 
dat de ijsboerderij nog open was.

 Vol energie konden we beginnen 
met het beoordelen van de koeien. 
Via het triple A systeem deden 
we dit onder leiding van Renger 
Geurts. Voor de meeste was het 
weer een goede opfriscursus. Voor-
dat we weer met elkaar terug naar 
de uithof gingen dronken we nog 
even een biertje om de avond af te 
sluiten. Het was een gezellige en 
leerzame avond!
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Afgestudeerd ...
Met Lisanne Thijssen 

In deze rubriek laten we elke edi-
tie een pas afgestudeerde 
dierenarts aan het woord. We 
vroegen hen hoe de eerste 
periode is bevallen.

Tja dan sta je ineens niet meer op 
het relatief veilige terrein van de 
universiteit, maar met je laarzen in 
de stront bij de veehouder op het 
erf en moet je het toch echt zelf 
doen. Gelukkig niet zonder back-
up, maar die eerste paar keer je 
‘eigen’ bedrijfsbezoek is toch wel 
peentjes zweten. 

Inmiddels ben ik al bijna 2 jaar 
werkzaam bij VarkensArtsenZuid, 
en nog steeds sjouw ik iedere 
dag met veel plezier tussen de 
varkentjes door de stal. Ook mijn 
afstudeerstage deed ik al bij deze 
praktijk, waardoor de overgang 
naar de ‘echte’ praktijk eigenlijk 
heel makkelijk ging. Veehouders 
hadden mij immers al 9 weken zien 
stuntelen en wisten dat ik net van 
‘de school’ kwam. In eerste 
instantie ging ik lekker met 
collega’s op pad, veel bedrijfs-
bezoeken doen en samen wat 
klusjes tussendoor. 

En dan bellen de assistentes op 
een moment dat het druk is: Kun jij 
misschien daar een euthanasie van 
een zeug gaan doen? Slik… Je weet 
theoretisch gezien best hoe het 
moet, je hebt het al een paar keer 
zelf gedaan, je bent bij de bewuste 
veehouder al een keer geweest 
en je weet dat veehouders best 
kunnen relativeren en toch… is die 
eerste solo-visite zenuwslopend. 
Want wat als zo’n zeug niet meteen 
weg is? Of zodra je het erf af bent 
weer opstaat en met kap en al aan 
de wandel gaat? Of je niet genoeg 
euthasol bij hebt? Of het hart niet 
kan vinden? 
Vlug bel je een collega om nog even 
te checken, hoeveel heb je 
gemiddeld nodig? ‘Voor de 
zekerheid altijd 3 fl esjes in de auto 
zetten!’ is daarop het antwoord. 
Dus ga je gewapend met driekwart 
liter euthasol naar de veehouder 
om vervolgens na afl oop tot de 
conclusie te komen dat je collega 3 
fl esjes T61 van 50ml bedoelde. Tja, 
je zult maar zonder komen te zitten 
halverwege haha 
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Afgestudeerd ...
Met Lisanne Thijssen 

... en dan?

Als ik ongeveer 6 maanden ‘echt’ 
aan het werk ben geeft een collega 
aan een andere weg in te willen 
slaan en vraagt ze of je het ziet 
zitten om haar bedrijven over te 
nemen. Weer even slikken, dan heb 
je dus ineens weer écht de verant-
woordelijkheid. Maar 
gelukkig waren de meeste 
veehouders daar heel rustig onder 
en was het na de eerste paar keer 
helemaal niet meer zo spannend. 
Een van de belangrijkste dingen die 
ik al vroeg van mijn collega’s 
geleerd heb is: Neem de tijd. Je 
kunt beter zeggen dat je het niet 
weet, het gaat opzoeken en er op 
terugkomt, dan dat je ergens een 
totaal overtrokken antwoord op 
geeft. 

En dan volgen er nog een hoop 
‘eerste keren’ in de praktijk. De 
eerste keer dat een veehouder 
zich op jou afreageert omdat je de 
eerste bent die de plak op stapt die 
dag, dat je een spoedkeizersnede 
moet gaan doen omdat je de 
biggen er echt met geen mogelijk-
heid af krijgt, dat je in de spoed 
gebeld wordt dat een van je 
veehouders een zware APP uit-
braak heeft en er nog maar 2 van 

de 80 varkens opstaan. Maar daar-
entegen ook leuke dingen zoals de 
eerste keer dat je zelf een stagiaire 
mee krijgt, dat de veehouder ook 
écht iets met jouw goed(bedoeld)
e adviezen gaat doen, dat ze jou 
bellen in plaats van je collega’s. 
Allemaal kleine momenten waar je 
best even bij stil mag staan en mag 
denken: hé, wat tof! En soms ook 
best de tweede, derde of twintigste 
keer, want dat soort leuke dingen 
vervelen nooit! 

Heb je zin om een keer een dagje 
mee te lopen tussen varkens? Er is 
altijd een plekje vrij in mijn Caddy 
of in die van mijn collega’s! 
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Casuïstiekuurtje biestmanagement 
bij biggen

Op de mooie donderdagavond van 29 
september kwam een gezellige groep 
Veefokkers bijeen om te luisteren naar 
Teus van Alphen, die voor velen bek-
end staat als iemand die leuk kan ver-
tellen over zijn werk als varkensarts. 
Nadat Teus het een en ander over 
adVee had verteld (dat absoluut geen 
promotiepraatje was), begon hij over 
een casus van biggen met een infectie 
met Streptococcen Suis. Dit is een 
bacterie die vrijwel altijd aanwezig is 
bij varkens, maar deze biggen kregen 
er wel ziekteverschijnselen van. De 
oorzaak hiervan is het tekort aan biest 
bij deze biggen en wordt vaak gezien 
bij bedrijven die een groot aantal big-
gen per worp hebben, maar een tekort 
aan tepels en dus biestproductie bij de 
zeug. Tegenwoordig wordt er wegens 
economische redenen op meer lev-
ende biggen per worp gefokt, 

maar ze zijn nog bezig met het fokken 
op het hebben van meer tepels en 
op robuustheid van de zeug. Hoewel 
Teus’ voorkeur uitgaat naar een sterke 
zeug die in staat is om al haar biggen 
te zogen, pakte deze varkenshouder 
het dus anders aan en moest Teus een 
oplossing vinden. Jonge en bevlogen 
dierenarts die hij is, kwam hij met 
een vrij alternatief concept van biest 
managen, namelijk zogenaamd Split 
Suckling. Hierbij worden de biggen die 
al gezoogd hebben en op basis van hun 
grootte apart in een krat gezet voor 2 
à 3 uur. Op deze manier krijgen ook de 
biggen die later geboren worden de 
kans om voldoende biest te drinken 
en op die manier resistentie tegen o.a. 
Streptococcen te krijgen.
Naderhand hebben we natuurlijk 
gepraat over vanalles en nog wat met 
een biertje of thee erbij. Een gezellige 
en leerzame avond dus!

Casuïstiekuurtje
Door: Pleuni van Maanen
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Casuïstiekuurtje

Op vrijdag 3 juni was het weer tijd 
voor de LSCV, een landelijke 
competitie tussen agrarische 
Hogescholen en Universiteiten op 
het gebied van rundveebeoordelen. 
Het vond plaats bij de Familie van 
de Vliert in Biddinghuizen. Hoewel 
deze dag normaal altijd 
georganiseerd wordt op een lesvrije 
dag was dit nu niet het geval. Dit 
zorgde ervoor dat de vertegen-
woordiging vanuit Utrecht matig 
was, zoals te zien op de scholen-
foto. Tijdens de vorige LSCV heeft 
Utrecht de scholencompetitie 
gewonnen. Helaas konden wij deze 
wisselbeker niet weer mee terug 
naar Utrecht nemen want daar 
had je minstens 5 deelnemers voor 
nodig. Om toch een beetje te 
proberen de eer te behouden 
hebben Douwe en ik wel beide 
individueel meegedaan. Met een 
fl inke tijdsdruk, die we van de 
RVB-avondjes niet gewend zijn, 
moesten we eerst twee koeien uit 
punten op de onderbalk en daarna 
vijf koeien op volgorde zetten met 
de bovenbalk. De beste 11 gingen 
door voor het mondeling. Zowel 
Douwe als ik hoorden bij deze 11 en 
dus zat het er voor ons nog niet op. 

Na ook het mondeling gedaan te 
hebben ging Martin de Man er met 
de winst vandoor en behaalden ik 
en Douwe de mooie 9e en 11e plek. 
De wisselbeker voor de scholen-
competitie ging dit keer naar Aeres 
Hogeschool Dronten.

Hartelijk dank aan het bestuur van 
de LSCV, in het bijzonder natuurlijk 
onze eigen Boyd en Fokke, voor het 
organiseren van deze geslaagde 
dag! En voor iedereen die dit leest, 
ga vooral veel mee oefenen op de 
RVB avonden van de Veefokkers 
zodat we bij de volgende LSCV de 
wisselbeker weer mee kunnen ne-
men naar Utrecht!

LSCV
Door: Monique van der Wal
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Jong geleerd is oud gedaan 
Door: Fred Smit 

Dit oude spreekwoord is een 
behoorlijk goede omschrijving als je kijkt 
naar het werk wat ik doe als  docent bij de 
Ambulante kliniek op de UKP. Mijn naam 
is Fred Smit. Afgestudeerd in 1992 als 
dierenarts Landbouwhuisdieren en ben 
dus vooral ook student geweest in de 
roemruchte jaren tachtig van de vorige 
eeuw, de tijd van veel studeren en weinig 
bierdrinken zoals jullie kunnen begrijpen. 
Ook de tijd van 50% dames en 50% heren 
op de faculteit. Het leverde allemaal veel 
gezelligheid op. Na lange tijd weer op de 
Faculteit zie ik dat er tegelijkertijd veel 
hetzelfde en daarnaast ook bijna alles 
veranderd is. Dat veranderen geld ook wel 
voor mijn carrière als praktiserend 
dierenarts. Direct na mijn studie 
begonnen in een nog echt ouderwetse 
gemengde praktijk. Het Rund, mijn 
favoriete dier als veearts, stond dagelijks 
op nr 1. Nog best veel individuele 
patiënten: zieke koeien, (slepende) 
melkziekte en (lekker!) veel verlossingen 
en sectio’s. In het voorjaar de turbo er op 
met de schapen erbij. ’s Nachts je bed 
niet zien, ik vond het fantastisch. Het 
begrip werk – privé balans was niet een 
vaak terugkerend onderwerp tijdens de 
maatschaps-vergaderingen die ’s avonds 
waren en afgesloten werden met 2 glazen 
jenever bij de oudste collega Eduard 
Hettinga aan de eettafel. Na ruim 10 jaar 
gemengd: rund, gezelschapsdieren en 
ook wat paard erbij, te hebben gewerkt, 
gingen we diff erentiëren. 

De oudere collega’s gingen met pensioen. 
In de groep waarin we toen werkten was 
ik de meest aangewezene om de 
groeiende groep paardenklanten te gaan 
bedienen. Als ruiter en fokker van spring-
paarden was dat ook niet zo onlogisch 
en uiteindelijk ben ik nu de laatste 15 jaar 
sec paardendierenarts. Daarnaast was ik 
natuurlijk ook praktijkeigenaar en werk-
gever. De managers-rol moesten we ook 
steeds meer serieus gaan nemen, 
werkend in een nieuw praktijkgebouw en 
met steeds meer mensen in loondienst. 
Bijna 2 jaar geleden kwam er vanuit de 
faculteit de vraag of ik het zag zitten om 
vanuit mijn ervaring als practicus les te 
komen geven aan de masterstudenten 
op de UKP. Het antwoord was na even 
nadenken ja! Inmiddels werk ik al weer 
bijna 1 ½ jaar parttime bij de Ambulante. 
Met heel veel plezier!



��

Wat betreft de vraag die gesteld werd wat 
we meegenomen hebben uit onze 
studententijd in de praktijk zijn belang-
rijkste steekwoorden die in mij opkomen: 
onderlinge verbondenheid, elkaar helpen 
en gezelligheid. Dat blijkt ook een slordi-
ge 35 jaar later nog steeds van veel 
belang. We komen met veel collega’s  
graag weer samen onder andere bij de 
KNMvD. Lid zijn van een beroeps-
organisatie is belangrijk! Het geeft je een 
goede basis als dierenarts. We zijn een 
kleine beroepsgroep in Nederland. Wel 
zijn we ondertussen belangrijk voor de 
dieren, de mensen en de maatschappij. 
Het fundament voor later is in de studie-
tijd gelegd en is vaak een fi jn vertrekpunt.
Daarom zijn de studentenverenigingen 
bij diergeneeskunde ook zo belangrijk. 
Natuurlijk is het fi jn om samen te komen 
en het gezellig te hebben. Net als later is 
het niet zo heel belangrijk bij welk clubje 
je zit, als je elkaar maar blijft opzoeken! Je 
helpt, vaak zonder dat je je dat realiseert, 
elkaar door de studietijd heen. Dat is 
belangrijk, ook weer voor later! Het is dan 
ook niet zonder trots dat een clubje waar 
onder andere ik de basis voor heb gelegd, 
de Veefokkers, nu zo groot en succesvol 
is. Opgericht in die roemruchte jaren 80 
samen met Bert van Ittersum, Maarten 
Aarts en Wilbert Frieling. Ook Afk e Hanje, 
Anneke Terwisscha van Scheltinga en 
Willem Wymenga waren betrokken in 
die begintijd. Deze mensen zijn nu nog 
steeds allen werkzaam als dierenarts! De 
veefokkers selecteren blijkbaar niet alleen 
sterke dieren ;)

Tot slot nog iets over jong geleerd, oud 
gedaan: De gemengde basis die we 
hebben mogen leggen heeft onze 
generatie een mooie start gegeven. We 
hebben door ons ook te verdiepen in de 
andere takken van de diergeneeskunde 
veel geleerd dat we hebben meegenomen 
in onze uiteindelijke diff erentiatie-
richtingen. Je ziet dat het nu bij de start 
van het herziene Bachelor- en Master-
onderwijs dit weer een beetje terugkeert 
in de studie. Dat is fi jn, we kunnen veel 
van elkaar leren en het leidt tot 
begrip voor elkaar als we eenmaal in het 
werkveld terechtgekomen zijn. 
Diff erentiëren is zeker goed, oog voor 
elkaar en dus ook eens hulp kunnen 
bieden aan een andere diersoort in de 1e 
lijn is ook waardevol en verrijkend. Een 
paardendierenarts wordt, naar mijn 
mening, bijvoorbeeld bepaald geen 
slechtere dokter als hij of zij ook eens een 
koe of een schaap kan verlossen! 
Lieve mensen: geniet van jullie prachtige 
studietijd op deze mooie faculteit. Op 
weg naar één van de mooiste beroepen 
die je kan gaan doen. Dat is het namelijk 
nog steeds, ook na ruim 30 jaar!

Met Veterinaire groet!
Fred Smit.
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Veefokker zoekt ...

In de laatste rubriek van deze 
redactiecommissie stellen de overige 
single leden zich voor aan eenieder die 
geïnteresseerd is. Herken je jezelf in waar 
naar gezocht wordt en denk je; dit is wat 
voor mij? Mail dan snel naar 
koeieletters2@gmail.com!

Naam: Kirsten
Leeftijd: 20 jaar
Startjaar: 2020
Fokdoel: Lang, extrovert en een goed 
gevoel voor humor 
Hobby’s: paardrijden, lezen, buiten 
spelen, fi etsen 
Vroege vogel of avondmens: beide, en dat 
is een probleem
Ideale eerste date: sterrenkijken in de ach-
terbak van een pick-up met 
kussens, dekens, heel veel snacks en 
goeie gesprekken 
Ergste kleine leed: ingehaald worden door 
een ebike als je dood de dijk op gaat. Bonus-
punten voor een opmerking als “Je kunt het 
wel!” of “Ik speel vals hoor” 
Slechte gewoonte: deadlines uitstellen tot-
dat ze me in mijn gezicht aanstaren 
Ultieme vakantie: wereldreis :) 
Favoriete shotje: Jägermeisterrrr

Naam: Carmen Brauer
Leeftijd: 21
Startjaar: 2020
Hobby’s: zwemmen, roeien, borrelen, 
kickboksen (volgorde vrij in te vullen)
Vroege vogel of een avond mens?
Nachtbraker
Slechte gewoonte: mensen niet laten 
uitpraten als ik te enthousiast ben
Ultieme vakantie: rugzak, zonnebril, een 
goede playlist en kijken waar het naartoe 
gaat
Favoriete ijssmaak: mama mia; ik heb 
nog steeds geen idee wat hierin zit maar 
de ijsco thuis thuis heeft deze wel
Het leukste grapje dat je ooit hebt 
gehoord: Hoe zet je twee halve kippen 
weer aan elkaar????
Iets waar je niet zonder meer kan leven: 
pindakaas
Favoriete shotje: gin
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Naam : Rianne Kok
Leeftijd : 21 lentejaren
Startjaar: 2019
Fokdoel : Een sportief iemand, met gevoel 
voor humor en die goed kan luisteren naar 
eindeloze (kleine, vierkante, donker rode) 
koeienverhaaltjes!
Favo voer: stamppot, maakt niet uit welke. 
En als we dat niet eten, stamp ik hoogst per-
soonlijk alles zo fi jn dat het vanzelf stamp-
pot wordt hihi.
Ideale eerste date : oehh zouden we niet 
gewoon koeien kunnen gaan melken? Daar 
zou ik echt heel gelukkig van worden! Alleen 
wordt je er over het algemeen niet echt 
knapper van al die mest spetters, maar ach 
je moet er iets voor over hebben 
Wat is het leukste grapje dat je ooit hebt 
gehoord? Hahahhah die is simpel, stel dat 
je een piraat zou zijn en dan iets met een 
papegaai hahahahah

Naam: Tineke de Boer
Leeftijd: 21
Startjaar: 2019
Fokdoel: blond, sportief, enthousiast
Hobby’s: Dansen, klimmen, wandelen, 
gezeligheden
Ideale eerste date: iets actiefs, schaatsen 
of mountainbiken of iets dergelijks.
Ultieme vakantie: roadtrippen! Mijn 
droom is ook om ooit met een busje de 
wereld over te gaan. 
Favoriete shotje: Berenburg!!!!
Favoriete trekkermerk: Valtraaa
Waar kunnen we je ‘s nachts voor 
wakker maken: speculaaschocola

Naam: Kasper Wetterauw
Leeftijd: 22
Startjaar: 2018
Fokdoel: Dubbeldoel ras, lief, maar wel 
met karakter
Hobby’s: Voetballen, wandelen, 
motorrijden, dom beunen
Favo voer: lasagne
Ergste klein leed: Een pak aan moeten (en 
die stomme knoopjes en das)
Waar raak je nooit over uit gepraat: 
Trektocht vakanties
Waar kunnen we je ‘s nachts voor 
wakker maken?: Laat mij lekker tukken
Wat is iets dat je stiekem graag doet?: 
Muziek maken; kan er alleen geen fl uit 
van.
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Lezing voeding bij pluimvee
Door: Sjoerd Bonnema  

Op dinsdag 14 juni kwam René 
Kwakkel van de universiteit van 
Wageningen naar Utrecht om een 
hele interessante lezing te geven 
over voeding bij pluimvee. René 
Kwakkel is een expert op het 
gebied van diervoeding en is 
docent bij de opleiding dierweten-
schappen in Wageningen. Het ging 
bij deze lezing niet zozeer om de 
samenstelling van het voer, maar 
eerder over de manier 
waarop het voer wordt verstrekt. 
Kwakkel begon met een uitleg 
over de algemene werking van het 
maag-darmkanaal van vogels en 
hoe de antiperistaltiek een cruciale 
rol speelt bij de vertering. Door 
deze antiperistaltiek kan het 
relatief korte maag-darmkanaal 
van vogels als het ware meerdere 
keren gebruikt worden. Dit is erg 
nuttig omdat het bespaart op 
gewicht waardoor vliegen min-

der energie kost. Op dit moment 
worden veel vleeskuikens gevoerd 
met pellets voer die opgebouwd 
zijn uit zeer fi jn gemalen voer-
bestanddelen. Harry vertelde dat 
dit wel voor de meeste groei in de 
kortste tijd als gevolg heeft, maar 
dat het voor het welzijn van de kip 
niet gunstig is. Er zijn veel af-
wijkingen te zien: een te lichte 
blinde darminhoud, kliermaag-
verdikkingen, een spiermaag-
verslapping, maagzweren en 
vooral natte mest. Ook is de uitval 
hoog bij deze dieren. Harry zei dat 
grovere voedseldeeltjes positieve 
invloeden hebben op de ont-
wikkeling van het maag-
darmkanaal van de kip, dat het de 
uitval verlaagt en dat je niet veel 
inlevert op de groei per dier per 
dag.
Al met al een zeer interessante 
lezing met nieuwe inzichten. 
Bedankt Harry!
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Rebus
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Boer Veearts Dag 

De Boer Veearts Dag; een geheel 
nieuw evenement dat zal gaan 
plaatsvinden tijdens het komende 
lustrum! Waar de doelgroep van de 
activiteiten op het lustrum meestal 
de student is, zal deze dag draaien 
om de boer, de veearts en de 
student. Alle drie de doelgroepen 
zijn van harte uitgenodigd om op 
woensdag 8 februari workshops en 
lezingen te komen volgen. 
Bovendien zal er een beursvloer en 
een discussieruimte aanwezig zijn 
en er kan deelgenomen worden aan 
een rondleiding over de faculteit. 
Het is dus een educatieve dag 
waarbij boeren eens kunnen zien 

wat wij, als (toekomstig) dierenarts, 
geleerd krijgen. Daarnaast kan de 
dierenarts deze dag gebruiken om 
zijn of haar kennis weer even op te 
frissen en is vooral een leuke dag 
voor de bandvorming met de boer 
en het ontmoeten van mede-
dierenartsen. Tussendoor zal er 
gezorgd worden voor een lunch en 
na afl oop is er een borrel.
Lijkt het jou als student ook een 
interessante dag? Houdt dan deze 
dag vrij om zelf lezingen en 
workshops te volgen of meld je 
aan als vrijwilliger! Dat kan via de 
onderstaande QR-code.

Door: Nanet Rijlaarsdam 
Rebus
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Adveefokkersdag 

Afgelopen 9 juli was de tweede 
editie van de Adveefokkersdag alweer! 
Met een man of 15 gingen we op een 
mooie zaterdagochtend richting locatie 
Heeswijk-Dinther waar we werden ont-
vangen met een lekker bakje koffi  e en 
een stukje taart. De dag werd gestart 
met een inleidend praatje over Advee 
en wie zij zijn, wat ze doen en waar zij 
voor staan als dierenartsenpraktijk. 
Daarna volgde er een interactief praatje 
over de werkzaamheden van een 
Advee dierenarts binnen de varkens-, 
pluimvee- en melkveesector. Zo nam 
varkensarts Teus van Alphen ons mee 
in een casus van (coli)diarree bij biggen 
en besprak Danique Bens, dierenarts 
herkauwer diverse runder-casussen 
met ons. Pluimveearts Simon Blokhuis 
vertelde ons over zijn werkzaamheden 
als pluimveearts. Na een rondleiding 
over de praktijk werd de groep op-
gesplitst in twee groepen, een die naar 
een varkenshouder in de buurt ging en 
een die een interactieve pluimveecasus 
ging bespreken. Zelf ben ik meegegaan 
met de varkensgroep. Bij zichtstal de 
Daltonhoeve hebben wij gepraat over 
hun visie en bedrijfsvoering en was er 
ruimte om met de varkenshouder en 
diverse (varkens)artsen van Advee te 
praten over diverse onderwerpen (die 
niet allemaal over de diergeneeskunde 
gingen ;) ). 
De kippengroep mocht na een 

rondleiding op de praktijk de kippen 
induiken. Helaas konden we niet naar 
een pluimveebedrijf vanwege AI, dus 
moesten we op de praktijk kippen 
gaan openknippen. Dit was echter niet 
minder leuk, want we hadden echte 
casussen uit de praktijk en we hebben 
diagnoses kunnen stellen! Uiteindelijk 
hebben we onder genot van een 
lekkere lunch onze vragen kunnen 
stellen aan de pluimveedierenartsen die 
de praktijk rijk is.
Na deze lunch werd de hele groep weer 
samengevoegd en hebben we nog een 
gezamenlijk bezoek gebracht aan een 
melkveehouder in de buurt. Ook hier 
was er veel ruimte om te praten met 
de melkveehouder en de dierenartsen 
van Advee. Daarna hebben we nog 
geborreld op de praktijk in Ysselsteyn 
waar onder genot van een cola of 
biertje nog de mogelijkheid was om te 
borrelen met diverse dierenartsen van 
Advee over de diergeneeskunde, het 
werk als dierenarts en een scala aan 
andere onderwerpen. Als allerlaatst is 
een deel van de groep nog geëindigd 
bij de lokale snackbar (uiteraard onder 
begeleiding van dierenarts/
”(sn)expert”Teus).

Door: Eric Linssen & Lennert Klasen
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Onderzoek van een masterstudent

Hoi allemaal! 
Na het interessante en 
avontuurlijke verhaal van Nick over 
zijn onderzoek in Amerika is het aan 
mij de eer om jullie wat te vertellen 
over mijn onderzoekstage. Na wat 
rondmailen naar verschillende 
departementen, kwam Yvette de 
Geus tot de conclusie dat ze mijn hulp 
wel kon gebruiken. Ze was namelijk 
druk bezig om een groot onderzoek 
binnen te halen. Aangezien dit nog 
maar in de kinderschoenen stond, 
betekende dat dat ik vanaf het 
allereerste begin kon meehelpen. De 
studie zou gaan over de eff ectiviteit 
van het Vimco vaccin, dit is een 
vaccin voor geiten en schapen dat 
helpt in de preventie van mastitis 
veroorzaakt door Staphylococcus 
aureus. Hiervoor was een samen-
werking gestart met een vee-

houder met zo’n 3000 melkgeiten waar 
we melkmonsters mochten verzamelen. 
225 jaarlingen werden voor het 
lammeren 2x gevaccineerd met het 
Vimco vaccin en 225 jaarlingen dienden 
als controle. Deze dieren werden in een 
aparte groep van de rest van de geiten 
op het bedrijf gehuisvest en 
gemolken. Voor het nemen van de 
monsters hebben we ons hoofd 
gebroken over het meest geschikte 
protocol om dit in een 64 stands 
melkcarrousel zo snel en nauw-
keurig mogelijk te kunnen doen. Hierbij 
moesten zowel de linker als rechter 
uierhelft gesampled worden en 
genoteerd worden welk sample bij 
welke geit hoorde. Dit was logistiek een 
hele puzzel en zelfs met een hele troep 
studenten die ons graag wilden helpen 
ging het helemaal mis: het duurde veel 
te lang. We zouden hierna nog vijf 

Door: Sarah Boomaerts



��

keer gaan samplen dus het protocol 
moest nodig aangepast worden, 
mochten we het onderzoek nog door 
willen zetten. De tweede keer ging 
het gelukkig beter en Yvette en ik 
sprongen dan ook een gat in de lucht 
toen we de volgende 
keren wel binnen de tijd klaar waren. 
Van elke geit zijn op 6 momenten 
(met een interval van ongeveer drie 
weken) 2 melkmonsters 
verzameld. Reken maar uit: 5400 
samples moesten vervolgens ook 
verwerkt. Hier zijn heel wat uurtjes 
op het lab aan gespendeerd: melk 
ontdooien, uitstrijken op een agar 
plaat, kolonies tellen, reinculturen 
kweken, en vervolgens zijn we 
experts geworden van het inzetten 
van de kolonies op de MALDI-TOF. 
Hierbij wordt op een klein plaatje elke 
kolonie uitgesmeerd, om vervolgens 
via massaspectometrie te kunnen 
bepalen om welke bacterie het gaat. 
Ondertussen werd door Qlip steeds 
het cel- en kiemgetal van de melk 
bepaald. Bedenk bij het lezen van al 
deze stappen dat telkens kenbaar 
moest blijven van welk dier de melk/
kolonie afk omstig was, excel was 
onze beste vriend. Ondertussen 
waren mijn 12 weken onderzoek 
allang voorbij, gelukkig had ik 5 
weken extra. Maar zelfs na 17 
weken waren we vooral nog druk met 

data verzameling. Om nog maar de 
zwijgen over het opschonen van de 
data! Denk aan geiten die ‘stiekem’ 
de onderzoeksgroep in gekomen zijn 
(Geiten die over hekjes springen, je 
kent het wel), juist verdwenen zijn, 
etc. etc. Uiteindelijk hopen we 
meerdere onderzoeksvragen te 
beantwoorden: is er een verschil in 
onkantheid van de uiers, het kiem-
getal, celgetal en bacteriën die 
gekweekt kunnen worden uit de 
melk van wel en niet-gevaccineerde 
jaarlingen? En verandert dit over de 
tijd? Op deze vragen blijf ik jullie het 
antwoord nog verschuldigd. Wat ik 
tot nu toe wel geleerd heb is hoeveel 
er wel niet komt kijken bij het 
opzetten en afronden van een 
experiment in het veld. Je hebt lang 
geen 100% controle over wat er 
gebeurt en moet dan ook creatief zijn 
met en altijd kritisch blijven tegen-
over de data die je verzamelt!
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Excursie Texas Longhorns 

Dinsdagmiddag 13 september ver-
zamelden een enthousiaste groep 
veefokkers zich voor het Andro om 
op weg te gaan naar het befaamde 
Someren. Deze keer was niet voor 
het EJW, maar om Longhorns te 
spotten op het bedrijf van de 
familie Adriaans. Eenmaal aan-
gekomen werden we opgewacht 
met koffi  e en muffi  ns in de saloon. 
Vanwege het lekkere weer zijn we 
naar buiten gegaan, waar Marianne 
ons haar levensverhaal vertelde. 
Marianne en haar man komen beide 
van een boerderij. Helaas konden ze 
geen van deze bedrijven overnemen 
en zijn na lang zoeken in binnen- en 
buitenland uiteindelijk op het bedrijf 
in Someren terecht gekomen. Het 
bedrijf startte als een melkveebedrijf 
met zwartbonte Holstein koeien. 
Doordat Marianne en haar man een 
grote interesse hebben in de 
fokkerij, zijn ze langzamerhand in de 
embryotransplantatie gerold. Via de 
fokkerij en familie in Amerika zijn ze 
bij een Texas Longhorn bedrijf gaan 
kijken. Levend vee mocht niet naar 
Europa geïmporteerd worden, maar 
doordat ze al ervaring in de embryo 
implantatie hadden, hebben ze Texas 
Longhorn embryo’s laten overkomen 
en geïmplanteerd in hun eigen 
draagmoederkoeien. Met de kalfj es 
die van deze koeien kwamen hebben 

ze hun eigen kudde gefokt en zijn ze 
de eerste fokkers van stamboek Texas 
Longhorns in Nederland geworden. 
Een droom om een bijzonder koeien-
ras te houden is zo uitgekomen voor 
Marianne.
Na het levensverhaal zijn we naar de 
kudde Longhorns gegaan. Aan de 
hand van haar stier Billy the Kid legde 
ze uit wat voor verschillen er tussen 
de Texas Longhorns zijn en waar ze 
op let als ze fokt. Billy heeft namelijk 
heel veel verschillende kleur-
schakeringen waardoor er een grote 
variëteit in nakomelingen is. Ook 
hebben de Texas Longhorns 
verschillende soorten horens, maar 
Marianne streeft ernaar haar koeien 
met gedraaide horens te fokken. Na 
de fotosessies en het bekijken van de 
kudde hebben we als echte vee-
fokkers ook nog een uitstapje 
gemaakt naar het melkveebedrijf 
van de familie. Na dit leuke bezoek 
zijn we weer richting Utrecht gegaan, 
maar niet zonder de welbekende 
MACscursie.

Al met al hebben we een hoop 
geleerd over embryo implantatie, 
fokkerij en Longhorns. Ik wil 
Marianne nogmaals bedanken voor 
de gezellige en informatieve middag.

Door: Lisa van Vliet 
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De Veterinaire Veefokker



Advertentie MSD hele pagina

 Wist je dat MSD Animal Health in Nederland met ruim 2.000 medewerkers dag in dag 
uit werkt aan de beste geneesmiddelen voor dieren? Wil je meer informatie over 
MSD Animal Health? Of wil je de site van Boxmeer  weleens met eigen ogen zien? 
Neem dan contact  met ons op via msdahsecretariaat@merck.com.  

www.my-msd-animal-health.nl

SAMEN WERKEN 
AAN GEZOND VEE

Blĳ e en gezonde koeien en varkens die optimaal bĳ dragen 
aan het bedrĳ fsresultaat van veehouders. 

Daar willen we samen met jullie aan werken!

De Veterinaire Veefokker
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Anamnese met...

Naam: Andreas Papanikolaou Leeftijd: 28   
Opgegroeid in: geboren in Duitsland en opgegroeid in 
Griekenland. Op mijn 18e ben ik naar Nederland verhuisd om te studeren 
Rela� e: samenwonend met mijn vriendin in Lune� en
Hoelang werkt u al op de 
faculteit?
Ik ben offi  cieel junior docent vanaf 
1 maart 2021. Daarvoor werkte ik 
al een halfj aar op de faculteit als 
student assistent.

Wat vind u het allerleukste aan 
uw werk?
Mensen er van overtuigen dat 
kippen echt bizarre beesten zijn. 
Kippen zijn echt bijzondere 
dieren! De kip is een onderbelichte 
diersoort. Van de 225 eerstejaars 
heeft zo’n 80% nog nooit een kip 
aangeraakt. Verder werk ik in een 
leuk team met leuke collega’s, wat 
het werk nog leuker maakt. 

Wat is het gekste wat u ooit met 
een student heeft meegemaakt?
Studenten die voor een eerste 
keer kippensectie doen en dan 
organen met hele bijzondere 
locaties aanwijzen en roepen.... 
Bijvoorbeeld een lever die dan 
wordt omgedoopt tot long.

Wat heeft u voor hobby’s buiten 
uw werk?
Ik voetbal en fotografeer. Sinds 
kort hebben we ook een hond; een 
Mechelse herder van 1 jaar oud. 
Super lief beest!

Wilde u altijd al de pluimvee kant 
opgaan?
Ik wilde dierenarts of visser worden. 
Uiteindelijk heeft dierenarts het 
meer volgehouden. Ik heb niet altijd 
al de pluimvee in gewild. We 
hebben wel het pluimvee virus in de 
familie, met meerdere kippen thuis. 
Ik begon met, ik zie wel waar het 
schip strand, maar door de studie 
is het pluimvee meer naar voren 
gekomen. Marius heeft daar een 
positieve draai aan gegeven. 

Wat is het meest memorabele dat 
u in uw leven heeft meegemaakt?
De berg Olympus beklimmen; dat 
was wel een mooie ervaring. Het is 
de hoogste berg van Griekeland en 
een berg waar veel goden wonen. 
Ik kan je vertellen dat ze daar niet 
meer wonen, want er was niemand. 
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Anamnese met... Andreas Papanikolaou

De berg is in de buurt en ik heb hem 
beklommen met mijn broer, vader en 
vriendin. Het plannen van de klim en 
de mensen met wie ik de berg bek-
lommen heb maakten het een mooie 
ervaring. 

Wat vond u het leukste aan uw 
studententijd?
WSB! Elke vrijdag stond ik daar en ik 
heb daar ook de meeste mensen leren 
kennen. Je hebt zaterdag en zondag 
al om thuis te zitten; wat moet je 
anders doen. Ik heb er ook veel 
ouderejaars leren kennen wat erg 
leuk was en maakte dat je al meer 
wist dan de andere eerstejaars.

Waar mogen mensen u wakker voor 
maken?
Veel! Voetballen, formule 1, festivals, 
onderwijs/werk (liever niet maar als 
het moet) en op reis gaan. Als iemand 
me wakker maakt met we gaan zo op 
reis, sta ik heel snel op.  

Wat zou u graag nog willen doen?
Ik zou graag nog een kroeg willen 
hebben. Niet dat ik er in werk, maar 
eigenaar zijn. Zo’n klein kroegje met 
veel speciaal biertjes, een pooltafel in 
de hoek en wat tafels. Het hoeft niet 

fantastisch te zijn, maar gewoon 
een beetje grappig, waar je je 
creativiteit wat in kwijt kan.

Wat is uw lievelingseten?
Pastitsio! Dat is een Grieks 
gerecht in een ovenschotel met 
aan de onderkant veel pasta. 
Chocola vind ik ook erg lekker!

Wat wilt u de studenten 
meegeven?
Pak het moment! In een 
stresserige periode bedenk 
je, ‘What is the worst that can 
happen’.  Als dat is, ik moet een 
vak opnieuw doen of ik heb dan 
3 maanden niks te doen, dan valt 
dat mee. Vooral relativeren dus, 
vaak helpt dat!
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Heb je vragen of opmerkingen? Mail 
je vraag naar koeieletters2@gmail.
com, dan zorgen wij dat je vraag bij 
Erwin terecht komt.

Kansen en mogelijkheden

‘Ik denk dat het type student dat 
diergeneeskunde doet erg nauwkeurig 
en precies is. Alles gaat in de studie 
volgens een bepaalde procedure. Het 
klinische onderzoek volgt vaste stapjes 
en de meeste casussen zijn sluitend. Dit 
blijkt in de praktijk vervolgens anders te 
gaan.’
Ik zat tijdens het schrijven van deze 
column na te denken over deze quote 
en het verband met de inhoud van jullie 
heerlijke symposium ‘De toekomst van 
de veearts’. Heel beknopt komt het er 
op neer dat je onze, overigens uit-
stekende, opleiding moet zien als een 
basis waaruit je gaat werken en waarop 
je kunt terugvallen, maar dat het echte 
leven een beetje anders is. De hoofd-
punten die in alle (!) presentaties van 
‘De toekomst van de veearts’ werden 
aangestipt kwamen daar ook op neer. 
Dat één van de weinige dingen die 
zeker zijn, onzekerheid is. Dat je nog 
zoveel mooie plannen kunt maken, de 
praktijk is altijd weerbarstig. Er komen 
daarbij dingen op je pad die je bijna 
móet aanpakken en er zijn keuzes die 
je graag zou willen maken, maar die op 
dat moment minder verstandig zijn of 
domweg niet kunnen (of zoals Acda en 
De Munnik al zingen ‘Het leven is 

wat je gebeurt terwijl je andere 
plannen maakt.’). Dat er vak-
gebieden bijkomen waar je als 
dierenarts je voordeel mee kunt 
doen, mits je bewust bereid bent 
jezelf te ontwikkelen. En dat je 
ook eens kunt kijken naar andere 
sectoren hoe die omgaan met de 
knelpunten en de problemen waar 
jij ongetwijfeld ook mee te maken 
krijgt. De hele wereld zit namelijk 
met dezelfde knelpunten en 
problemen, en iedereen denkt dat 
ie de enige is. Kortom, we hebben 
een fantastisch vakgebied en een 
uitstekende opleiding, maar zie het 
alsjeblieft wel alleen als basis. Kijk 
om je heen, blijf nieuwsgierig en zie 
onzekerheid als een kans, als een 
mogelijkheid. Wordt je vak (en het 
leven) een stuk leuker van.

Door: Erwin Hoogland 
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Gezonde
en e�  ciënte
koeien

Lagere
milieudruk

CRV biedt de perfecte oplossing voor uw 
veestapel. Bezoek CRV4all.nl voor meer 
informatie.

Koeien hebben door hun uitstoot impact op 
de leefomgeving. Het verbeteren van de 
gezondheid en e�  ciëntie van koeien zorgt ervoor 
dat we bijdragen aan een betere leefomgeving. 
Maar er is meer… Gezonde en e�  ciënte koeien 
zijn prettig om mee te werken en genereren 
meer omzet voor de veehouder. Daarom fokt 
CRV koeien die beter zijn voor het milieu, en zo 
bijdragen aan een gezondere leefomgeving en 
meer inkomsten. Een win-winsituatie voor het 
milieu en voor de veehouder!

CRV vindt dat het verlagen van de milieudruk 
van een veestapel aandacht verdient. Voor de 
veehouder van vandaag en morgen.

�   Koeien met 50% minder uitstoot* 

�   Koeien die voer efficiënt omzetten naar melk

�   Koeien die langer leven en hoogproductief zijn

*  Nederlandse koeien hebben 2,4 lagere 

CO2-uitstoot dan het wereldwijd gemiddelde. 

(bron: After Bannink et al., Wageningen UR)
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Samenwerken 
aan resultaten 
die tellen

Samen met veehouders ga jij aan de slag met het optimaliseren van 

diergezondheid. Preventief als het kan, curatief als het moet. Zoetis staat 

je daarin bij. Met datatools voor betere beslissingen op basis van feiten, 

preventieve middelen zoals vaccins en antiparasitica om ziekte te voorkomen, 

diagnostische technologieën om gezondheidsproblemen vroegtijdig op te 

sporen en geneesmiddelen om dieren weer gezond te maken. Zo beschik 

jij over innovatieve oplossingen voor het verbeteren van  diergezondheid. 

Vandaag en in de toekomst. En werken we samen aan resultaten die tellen.

Zoetis B.V.
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com
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